
OUDERCOMITÉ VRIJE BASISSCHOOL KLIM-OP
HOLSBEEK VERSLAG 17/10/2023

Het oudercomité van de Klim-Op school maakt integraal deel uit van de structuur van de Klim-Op school. Alle
activiteiten van het oudercomité gaan uit van school de ‘Klim-Op’ in Holsbeek.

Email: ouders.holsbeek@klim-op.be
Facebook: www.facebook.com/oudercomiteklimopholsbeek
Aanwezig: Jesse, Yana, Anneleen, Evelien, Lien, RIa, Laurence, Valérie, Marlieze, Molly, juf Lore, juf
Nathalie, juf Sandra
Verontschuldigd: Bjorn, Sara, Sarah, Kirsten
Verslag: Jesse

Goedkeuring verslag 4/9

Jaaroverzicht

Wekelijks fruit
Tussentijdse evaluatie: voorlopig telkens genoeg schillers op woensdag én ook genoeg fruitjes!

Kermis - september : 8 (-9-10) september
Evaluatie: was weer leuk! De kindjes genoten en de juffen kregen een cadeautje voor in de klassen
als prijs.

Wafelverkoop - oktober - november
Aantal verkochte dozen: 622 (ter info, aantal verkochte dozen vorig jaar was 615)

- 69 x vanillewafels
- 137 x vanillewafels met chocolade
- 53 x wafelmix
- 36 x frangipane
- 95 x mix
- 79 x brownies
- 74 x zeevruchten
- 79 x schilfertruffels

Totale opbrengst van 2.207 €, hierbij waren vrije giften van 53 €! (ter info, opbrengst van vorig jaar
was 2.218€)
=> we verkochten iets meer dozen, maar maakten zo goed als gelijke winst door de verhoogde prijs
per doos bij Bani

Er werd een idee geopperd om alternatieven te zoeken om geld in te zamelen. Zo werden
verschillende ideeën geopperd: over bloembollen verkopen (in najaar), kerstkaartjes (rond kerst)
complimentenkaartjes (in maart), tot soeppakketten met groenten van de boer…
=> werkgroep zet zich samen om enkele ideeën te zoeken en te concretiseren - verantwoordelijke:
Ashley en Valerie



Sinterklaas: 6/12
Ook dit jaar ondersteunen we vanuit het oudercomité graag in het Sinterklaas-verhaal.

- centen: we geven 150€ (we indexeren het bedrag van de voorgaande jaren) per klas om
speelgoed voor de klas aan te kopen: Ria bezorgt de centen aan juf Nathalie

- clementines: juf Sandra vraagt na of er door de fruitleverancier dinsdag extra mandarijntjes
kunnen meegeleverd worden

- speculaasjes en strooigoed: per kind zorgen we voor een speculaasje en wat strooigoed
voor op de tafels in de klassen. Anneleen koopt voor een 70-tal kinderen en de juffen aan.

Even blijven plakken : 22 december
We plannen onze “even blijven plakken” op de vrijdag voor de kerstvakantie, na de
kerstviering. Het thema wordt dan vanzelfsprekend opnieuw kerst/winter/gezellige
warmte: Afsluiten van het eerste trimester op 22/12/2023, vanaf 15u tot +/-19u.

KERSTVIERING - OPROEP : De juffen zijn nog op zoek naar muzikale ouders die de kerstviering mee
willen ondersteunen.

EVEN BLIJVEN PLAKKEN : We voorzien lekkers (cakes, pannenkoeken...? ), soep?, glühwein, warme
choco, de gewone dranken...
We versieren de tuin met verlichting en allerlei andere kerstige, gezellige dingen.
De zaal werd vastgelegd!
Hebben we een toog nodig? moet er drank besteld worden?
Verlengkabels en warmhoudketels moeten voorzien worden! (vragen naar
warmhoudketels bij meester Kim)

er is ergens nog een tent in een opbergruimte: nakijken of die nog werkt

vrije giftenbus niet vergeten (met QR code ;-) )

=> werkgroep zet zich samen om plan te maken - trekker Jesse - tegen volgende vergadering

(Mama en papa avond : april - mei - juni)
(Paaseierenworp : april-mei)

Schoolfeest in samenwerking met lagere school : 3 en 4 mei 2024
We spraken vorig jaar af dat we het schoolfeest opnieuw organiseren in hetzelfde weekend als de
lagere school.
=> werkgroep in samenwerking met Zilverlinde
=> nu al op zoek gaan naar foodtrucks: Evelien contacteert er enkele om te komen tussen 16u-19u

Vragen vanuit de ouders
- Lege brooddozen problematiek: ook in onze school? Gelukkig niet…

School-ronde van de juffen/meester
- Bankjes

De picknickbankjes (voor 2*3 kleuters per bankje) zijn aan vervanging toe. Liefst willen we
nieuwe bankjes uit duurzaam materiaal die tegen regen en buiten staan kunnen, maar op
het eerste gezicht zijn die heel erg duur. Dan toch kiezen voor ‘duurzame’ houten bankjes?
We doen een marktonderzoek tegen volgende vergadering.

https://www.vrt.be/vrtnws/nl/2022/09/16/5-van-de-17-leerlingen-hebben-geen-brooddoos-mee-hoe-hoge-ene/


- 🧐🧩🌳 OPROEP : Speelgoed en materiaal
De juffen zijn op zoek naar duurzaam speelgoed dat nog mooi is en nog veel speelplezier
kan geven aan de kleuters.
➢ houten puzzels
➢ houten speelgoed
➢ bosdieren
➢ ridders
➢ kabouters
➢ (witte) kallax kast van IKEA
➢ verzorgingstafel
➢ …

Moest je thuis nog iets hebben dat je aan de school zou willen geven: graag een foto sturen
naar de juf! Zij kijken dan of dit iets is dat past/nodig is in de klassen.

- Klusdag: fietsen
De fietsjes op school zijn enorm populair, maar er zijn er heel wat die versleten zijn. We
gaan een klusmoment inlassen waar we een analyse maken van welke fietsjes nog ok zijn,
welke weg mogen en welke fietsjes nog te herstellen zijn en hoe we dat aanpakken.
Afhankelijk van het resultaat kijken we uit naar dezelfde soort fietsen tweedehands of
nieuw.
=> klusmoment inplannen met handige harries en harietten

Varia
- (Marlieze) LOGO Oost-Brabant: hier kunnen we altijd pedagogisch materiaal ontlenen
- (Juf Sandra) VCOV: het oudercomité is nu een feitelijke vereniging waar het misschien

interessanter/veiliger is om een ouderraad te worden op juridisch vlak: aansprakelijkheid,
financieel, verzekeringsgewijs…We gaan in gesprek met VCOV die de nodige info kunnen
verschaffen en ons kunnen ondersteunen in dit verhaal. Jesse neemt contact op.
Voorlopig steeds in samenwerking met de school noteren om juridisch in orde te zijn!

Volgende vergadering : DONDERDAG 7/12
(in het zaaltje naast de sportschuur)

https://logo-oostbrabant.be/
https://www.vcov.be/

